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Abstract (en)
The naval fire control system preferably contains several subsystems each having a target acquisition module (TMi) and at least one effector module
(GMi). The subsystems and/or the modules are comprehensively networked with one another (DATEN-BUS) and contain means for compensating
for static, quasi-static and dynamic pointing errors. The data determined by the corresponding sensors are evaluated, and the compensation
parameters between the individual subsystems and/or between the device modules (TMi, GMi) representing pointing errors are determined, by
at least one computer unit (COMP). Processing these motion data allows the dynamic position changes between the subsystems or devices to
be taken into consideration during operation. Permanent monitoring is preferably carried out by a safety or control system which automatically or
indirectly leads to an optimised coupling of effector modules (GMi) and target acquisition modules (TMi). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Marine-Feuerleitsystem enthält vorzugsweise mehrere Subsysteme mit je einem Zielerfassungsmodul (TMi) und mindestens einem
Effektormodul (GMi). Die Subsysteme und/oder die Module sind untereinander umfassend vernetzt (DATEN-BUS) und enthalten Mittel zur
Kompensation statischer, quasi-statischer und dynamischer Ausrichtfehler. Durch mindestens eine Rechnereinheit (COMP) werden die durch
die entsprechenden Sensoren ermittelten Daten ausgewertet und die Ausrichtfehler repräsentierenden Kompensationsparameter zwischen
den einzelnen Subsystemen und/oder zwischen den Gerätemodulen (TMi, GMi) bestimmt. Die Verarbeitung dieser Bewegungsdaten erlaubt
es, die dynamischen Lageänderungen zwischen den Subsystemen bzw. Geräten im Betrieb zu berücksichtigen. Vorzugsweise findet eine
permanente Überwachung durch ein Sicherheits- bzw. Steuersystem statt, welche automatisch oder mittelbar zu einer optimierten Koppelung von
Effektormodulen (GMi) und Zielerfassungsmodulen (TMi) führt.
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